
 

 
 

 

 

 

 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

tirsdag d.27.08.2024 kl. 18.30-20.30 på Møllevangsskolen (personalerummet) 
 
 

Deltagere: Daniel Acs, Chalotte Langgaard, Pernille Obdrup, Dorthe Kirstine Lind Christensen, Maja Ber-

ner Ehenreich, Christa Lucas Amsted, Anne Ansbjørn Andreasen, Katrine Brink, Mette Pabijan, Thorhildur 

Onnudottir, Maria Marckmann Petersen, Ea Lund, Ronny Olsen, Niels Bent Hansen, Anita Slovic, Elo 

Brask, Mie Schack Hansen, Anna Mørk. 
 

 

Referent: Jacob (viceskoleleder) 
 

Afbud: Anna Mørk, 

 

1. Velkommen til den nye bestyrelse og præsentation 

Vores nuværende formand Niels byder velkommen til dette skoleårs første SB møde.  

Alle bestyrelsesmedlemmer præsenterer sig for hinanden. 

 

 

2. Konstituering (valg af formand, næstformand og evt. formandsgruppe) 

Niels (formand for overgangsbestyrelsen) fortæller lidt om, hvad rollen som formand indebærer.  

Alle er på valg igen i foråret 2026, så man sidder for en 2 årig periode.  

 

Valg af formand: 

Niels Bent Hansen er frisk på at stille op som formand igen, og der er ikke modkandidater, så Niels er 

hermed valgt.  

Valg af næstformænd/næstforpersoner: 

Ronny Olsen og Mie Schack Hansen stiller sig til rådighed som næstforpersoner. Ronny og Mie er 

hermed valgt som næstforpersoner.  

 

3. Orientering og beslutning om elevfraværsprojekt på Rolloskolen  

Nanna (afdelingsleder på Rollo) og June (lærer på 9. årgang på Rollo) præsenterer sig 

Formålet er, at mindske det drypvise fravær for eleverne der indgår i projektet. Grundtanken er, at 

eleverne går i skole fysisk 4 dage om ugen og så får de mulighed for at arbejde hjemmefra 1 dag 

om ugen, hvor man arbejder hjemme fra sit værelse/bolig.  

June vil varetage undervisningen og kontakten med eleverne virtuelt. Vi ønsker at blive klogere på, 

om det kan stimulere elevernes læring og motivation for at tage deres skole mere seriøst.  

Det drejer sig om en klasse på Rollo (9.A) 

 

Skolebestyrelsesmedlemmerne stillede herefter mange forskellige relevante spørgsmål som gav 

Nanna og June flere opmærksomhedspunkter med sig. 

Der var særligt en opmærksomhed på at der gøres forskel på de to 9. klasser på Rollo som ikke får 

samme muligheder, men det har man tænkt godt igennem på Rollo. 

Der kommer evalueringer på projektet løbende.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nyøst-skolens bestyrelse 



 

4. Skolens navn (skolerne kommer med deres input i uge 34) 

Henrik Ø fortæller kort hvordan processen med navneforslag til skolens nye kommende navn har 

kørt. Elevrådene har været tæt involveret i forslagene. Der er samlet set kommet 19 navneforslag til 

hvad vores skole skal hedde fremover.  

Efter fintælling på stemmerne på de forskellige navne er resultatet ”landet” således: 

1. prioritet = 5 - kløver skolen 

2. prioritet = Løvbakkeskolen 

3. prioritet = Pentaskolen 

 

5. Orientering om ledelsessituation og orientering om budget 2025.  

Henrik orienterer kort omkring sin beslutning om at gå på pension pr. 01.10.2024. 

Hvad sker der så? Som det ser ud lige pt, så peger pilen i retning af, at der følger en konstituering af 

Viceskoleleder Jacob Svava Mortensen som konstitueret skoleleder for en periode indtil stillingen 

slås op.  

Budget 2025 – HØ gennemgår nogle af de områder som der kan komme i spil i forhold til besparel-

ser på skoleområdet. Der kigges bl.a. på reduceret åbningstider i SFO, Fjerne Chromebooks fra 0. til 

4. kl. Fjerne tilflyttergaranti puljen, 2 yderligere lukkeuger i SFO,  

 

Der er borgermøde om budget 2025 – 2028 mandag d. 2. september kl. 19 – 21. Dette holdes i Has-

lev i byrådssalen på Søndergade.  

 

Vi skal være OBS på de ting som omhandler kommunens bygningsmasse, og evt. besparelser og 

her har SFO Tandhjulet jo tidligere været i søgelyset.  

 

Vi skal overveje om, vi påtaler noget omkring et forslag fra økonomiudvalget som går på at fjerne 

honorar til skolebestyrelsesmøderne.  

 

6. SB-kursus, SB-dag (efteråret) (evt. også foråret) og årets møderække 

Der er en ide om at afholde et skolebestyrelseskursus for de nye skolebestyrelser på kommunens 3 

skoler (Ny Vest, Ny Øst og specialskolen) 

Hvad ville passe i forhold til tidspunkt på dagen/aftenen? Skal det være kl. 18.00 – 20.00 eller 18.30 – 

20.30 

Skal det være 2 timers møder eller 2,5 timer? 

Der kommer et par bestyrelsesdage henover året, hvor vi har mere tid til at drøfte bestyrelsens ar-

bejde. 

HØ udarbejder årshjul til skolebestyrelsesmøderne.  

Vi skal beslutte en forretningsorden næste gang 

Skoleråd og etablering af disse skal på mødet til september.  

 

7. Præsentationer fra overgangsbestyrelsen (kan beskrives i bestyrelses.info?) 

• Vision og Værdigrundlag 

• Forretningsorden – skal på til septembermødet 

• Antimobbehandleplan 

• Skoleråd – skal på til septembermødet 

• Skolebestyrelsens årshjul – HØ udarbejder snarest årshjulet færdigt 

 

8. Evt.  

Fokus på at sikre en form for synlighed af skolebestyrelsens arbejde og skabe bedre sammenhæng 

ud til den enkelte skoleafdeling. Her er skolerådene en mulighed for at danne denne bro.  

 

En ide om at man kan møde ind 30 minutter før mødestart på den pågældende skoleafdeling og 

få en rundvisning af den skole som mødet holdes på.  

 

Elevrådene har et ønske om, at deres stemme bliver mere synlig til møderne, og der er et ønske om, 

at elevrådene får et lidt større økonomisk råderum 

 

Der skal være elevrådsrepræsentanter i skolerådene – OBS på dette. Vi skal huske eleverne.  

 

Der har været udmelding omkring forkerte bustider på Møllevangskolen 

 

Næste møde: besluttes under ”Årets møderække” 


